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Fractie: Vraag: Antwoord: 

 

VVD Vraag: Antwoord: 

Vraag 1: Met welk mandaat is er besloten dat de AVRI een lening kan 
verstrekken tot de oprichting van Cirtex? 

Het besluit daartoe is wat voorligt of waarvoor tenminste om een zienswijze 
wordt gevraagd. Uiteindelijk beslist het AB Avri.  
 

Vraag 2: Hoe kunnen we als raad zien waarmee deze lening wordt 
afgedekt. Is dat middels de afvalstoffenheffing of wordt dat op 
een andere manier gefinancierd? 

Financiering geschiedt uit beschikbare middelen binnen de GR Avri. Het 
verstrekken van de lening heeft in beginsel geen directe financiële 
consequenties voor de gemeentelijke begroting. Het raadsvoorstel 
benoemd echter ook twee uitzonderingen (niet geheel terugkrijgen van de 
lening, een toename van het exploitatietekort).  
De risico’s inzake genoemde uitzonderingen zijn significant kleiner 
geworden door toegekende subsidies (waarvan in totaal ca. € 200.000,- /  
€ 250.000,- aan te wenden voor CIRTEX U.A.).  
 

Vraag 3:  Zijn er genoeg mensen met afstand tot de arbeidsmarkt om de 
30 betaalde werkplekken en de 60 ontwikkelingsplekken in te 
vullen?  

Het werk zal vooral door medewerkers met een afstand tot de arbeidsmarkt 
(de talenten van Werkzaak) worden uitgevoerd. In die zin is Werkzaak ook 
in de lead om de betreffende medewerkers aan te trekken.  
 

Vraag 4: Wat doen die mensen dan nu voor werk? Zie antwoord bij vraag 3. 
 

Vraag 5: Waar halen we ze vandaan? Zie antwoord bij vraag 3. 
 

Vraag 6: Waarom is er in het verleden niet meer inzicht gevraagd aan de 
texielverwerkers?  
 

Uit de vraagstelling blijkt onvoldoende op welk inzicht gedoeld wordt. Zie 
verder mogelijk het antwoord bij vraag 7.  

Vraag 7: Waarom weten wij (en zij) niet wat er met het textiel in het 
buitenland gebeurd? Nu wordt dit als argument aangevoerd, 
maar goed sturen op de textielverwerkers zie ik niet als optie.  
 

In brede zin is de ambitie om het ingezamelde textiel in Rivierenland lokaal 
met vooral talenten van Werkzaak te sorteren, te bewerken en te verkopen. 
Een circulaire en inclusieve uitdaging, waarbij sociaal, economisch en 
ecologisch rendement hand in hand gaan.  
 



Vraag 8: Zit het in de planning om in de toekomst nog meer in te zamelen 
dat gerelateerd is aan de textielbranche. Denk aan matrassen? 

Binnen de businesscase (en de duur van pilot die daarop betrekking heeft) 
zal de inzameling beperkt blijven tot textiel.  
 

 

PvdA-GL Vraag: Antwoord: 

Vraag 1: Er is een risicoanalyse uitgevoerd waarin sprake is van een 
classificatie hoog-middel-laag. Betreft het hier de kans dat het 
risico zich voordoet of de impact als het risico zich voordoet?  
 

Deze vragen zijn vanmorgen ontvangen. Het lukt niet meer om voor 
aanvang van de Voorbespreking deze te beantwoorden. Daarom de 
toezegging dat er op deze vragen schriftelijk een reactie komt zodat deze 
meegenomen kunnen worden in de voorbereiding op de raadsvergadering 
van 14 juni.    
 

Vraag 2: In beide gevallen: is er ook een classificatie plus toelichting van 
de andere invalshoek? 
 

- 

Vraag 3: In het advies van Poelmann wordt bij punt 32 aangegeven dat er 
een risico is dat een concurrent een kort geding zal aanspannen 
op grond van staatssteun / oneerlijke concurrentie. Waarom 
ontbreekt dit risico in de risico-analyse? 
 

- 

Vraag 4: Zijn er nog andere risico’s geïdentificeerd maar (nog) niet 
vermeld in de analyse? 
 

- 

 

CDA Vraag: Antwoord: 

Vraag 1: Er wordt een positieve zienswijze ingediend terwijl er in deze 
zienswijze acht vragen dan wel opmerkingen gemaakt worden 
op financiële risico’s en verdeling van rollen en taken. De 
antwoorden daarop zijn volgens CDA Buren van belang om een 
afweging te maken met betrekking tot de oprichting. Waarom nu 
al positief reageren als er zoveel blijkbaar nog niet duidelijk is?  

Met een relatief beperkte investering (wat ook nog als lening verstrekt 
wordt) kan met CIRTEX uitvoering worden gegeven aan strategische 
thema’s van de GR Avri. Financiering geschiedt uit beschikbare middelen 
binnen de GR Avri. Door toegekende subsidies (waarvan in totaal ca. € 
200.000,- / € 250.000,- aan te wenden voor CIRTEX U.A.) is het risico op 
het niet (geheel) terug krijgen van de te verstrekken lening een stuk kleiner 
geworden.  
 

 
 


